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1 Förord

Styrelsens verksamhetsplan grundar sig i sektionens mål- och visionsdokument, det kon-
tinuerliga arbetet och de fokusområden styrIT väljer att jobba med.

Den preliminära verksamhetsplanen har skrivits utan vetskap om vilka som kommer
bilda nästa års styrelse och kan därför bara ses som en rekommendation till dem eftersom
det är viktigt att nästa års styrIT får arbeta med frågor som är viktiga för dem.

2 Operativt arbete

De kontinuerliga åtaganden styrIT har kommer under året uppta den största delen av
arbetet. Detta jobb består av att:

• Delta på de olika utskott, arbetsgrupper samt övriga möten som styrIT skall vara
representerade på.

• Behandla frågor rörande sektionen som helhet.

• Hantera incidenter.

• Utbilda samt hjälpa sektionsaktiva.

• Behandla inkomna äskningar.

• Vara delarrangör av Kandidatmiddagen.

• Arrangera sektionsmöten.

• Underhålla styrdokument.

• Arbeta för att sektionens medlemmar ska må så bra som möjligt.
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• Arbeta för att inkludera sektionens medlemmar i sektionens verksamhet.

• Underhålla och uppdatera dokumentation relaterade till ekonomin.

• Utvärdera nöjeslivet på sektionen kontinuerligt.

3 Fokusområden

Utöver det kontinuerliga arbetet kan styrIT jobba med några olika fokusområden för att
belysa extra viktiga frågor som måste fungera bra för att sektionen ska må och fungera
väl eller för att utveckla delar av sektionen som inte håller tillräckligt hög nivå.

De nedan nämnda fokusområdena är saker som avgående styrelse har uppmärksammat
under sitt år och som vi uppmanar nästa års styrelse att kolla på när de konstruerar sin
slutgiltiga verksamhetsplan.

3.1 En sektion för hela Chalmerstiden

Sektionen har i dagsläget en undermålig koppling till sina masterprogram. Det kan fin-
nas flera olika anledningar till detta och vanligt påtalat är den fysiska distansen mellan
programmen. Det är också relativt få studenter från grundprogrammet som går vidare
till de tillhörande masterprogrammen vilket vidare försvårar kontakten med masterpro-
grammen. Där tror vi att sektionen i framtiden behöver arbeta med att säkerställa att
utbildningsinnehållet och kvaliteten på masterprogrammen överensstämmer med för-
väntningarna hos grundprogrammets studenter. Det kan också vara av värde att se över
hur sektionens verksamhet riktad mot masterprogrammen bör vara organiserad.

3.2 Hållbar expansion

Grundprogrammet kommer under de två kommande åren att expandera kraftigt sam-
tidigt som även masterprogrammen utökar antalet platser. Detta leder till att vi de
kommande åtminstone fyra åren kommer ha en stadig ökning av teknologer på sek-
tionen. Därför är det viktigt att sektionen finns med som part i förhandlingarna med
högskolan angående expansionerna för att fastställa utbildningskvalité samt att vi arbe-
tar med hur vi kan expandera vår egen verksamhet, lokaler och resurser för att ta hand
om alla dessa studenter och ge dem en utvecklande tid på Chalmers.

3.3 En fungerande studiemiljö

Enligt studentbarometern upplevs idag studiemiljön som väldigt dålig utav studenterna
på vår sektion. Tyvärr finns det få problem som kan lösas snabbt och därför skulle arbetet
behöva påbörjas genom att inventera bristerna så att de kan prioriteras och sektionen
kan börja påverkansarbetet med att få igenom de viktigaste åtgärderna. Vi anser att
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detta är något som behöver göras utöver det löpande arbetsmiljöarbetet eftersom samma
arbetsmiljö som redan idag upplevs som dålig snart ska inhysa betydligt fler studenter.

3.4 Styrelsens arbetssätt

styrIT19/20 har under året behövt prioritera mycket löpande arbete och har därför
inte kunnat prioritera så många långsiktiga utvecklingsprojekt som önskat. Vi ser det i
allmänhet som ett problem att sektionen inte gör så mycket strategiskt arbete. En lösning
på problemet kan vara att se över vilka prioriteringar och arbetsuppgifter styrelsen har.
Det kan också finnas anledning att kolla på styrelsens struktur och uppdrag i helhet för
att avgöra om en annan struktur skulle vara mer fördelaktiv för sektionen på sikt.
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